



"Thank you for all your support!" from everyone at PVP

Before we know it, another term has come to an end, and we are already more than halfway through the winter holidays. It has been an exciting, busy, and at times challenging term. Through it all, we are grateful that God has been with us every step of the way, carrying our school and everyone involved in His good and gracious hands.

At the end of June, we bid farewell to Mr. Stefan, who has served as our Maths and Natural Sciences teacher for the past five years. We deeply appreciate everything he has contributed to our school—in the classroom, on the playground, and at various school functions and events. Thank you, Mr. Stefan, for your support, understanding, and dedication to both the children and your colleagues. We wish you every blessing as you step into the next chapter of your life. May God be with you!

Before leaving, Mr. Stefan ensured that our new computer room was up and running. Moving forward, Mr. Muzi will be taking on the exciting challenge of leading this space, and we wish him every success in this important role.

We are also delighted that Dr. Nico van der Walt's family from Newcastle will be supporting a new student teacher at our school. We look forward to welcoming Mr. Teboho next Monday when we open for Term 3. May this partnership be a blessing to all!

NEWSLETTER NR.34

APR-JUN 2025



What Happened in Term Two?

- We began the term with a beautiful Easter Concert, where our Grade 1–3 learners reminded us all of the true meaning of Easter through their heartfelt performance.
- Our Grade RRR and RR teachers continued their training with Ms. Inge Engelbrecht from the Masifunde Project. We are truly grateful to her for this wonderful opportunity to grow and learn.
- The annual Spelling Bee had everyone eagerly memorising new words and cheering each other on. Congratulations to all the winners—and well done to every participant who took on the challenge!
- We also enjoyed an exciting Sports Day, competing in soccer and netball against four of our neighbouring schools. Our girls proudly brought home the netball trophy once again, while our boys played with great spirit and enthusiasm—even though the soccer trophy went to Nklangazi School.
- Finally, the term concluded with exams for our Grade 6 and 7 learners, marking an important milestone in their learning journey.



We are excited to welcome three volunteers from Germany this coming term and hope they have a wonderful time with us. Christine, a special needs teacher, Charlotte, an occupational therapist, and Marah, a recent school graduate, will no doubt leave a lasting mark on PVP. We are truly grateful for their willingness to come and share their time, skills, and hearts with our school. ☺ ☺ ☺

Visit our Instagram / Facebook page @ Pongolo Valley School

& our website @ www.pvpschool.co.za

Should you wish to donate towards our school we appreciate all the help we can get. Our banking details are

Pongolo Valley Preschool; ABSA; Universal Bank Code: 632005; Current Account Number: 409 505 6872

Please email your proof of payment to pvpsschool2017@gmail.com to request your 18A tax exemption certificate



IsiZulu Translation / Ukuhumusha kwesiZulu

Ngaphambi kokuthi sikhathi, elinye isikhathi seliphelile, futhi sesivele sidlula emaholide asebusika. Kube okujabulisayo, okumatasu, futhi kweSinhathu kuyinselele isikhathi. Kubo bonke, siyabonga ngokuthi uNkulunkulu ubelokhu nathi ngaso sonke isikhathi sendlela, ephethe isikole sethu futhi wonke umuntu ohilelekile ezintweni zakhe ezinhle nezinomusa.

Ekupheleni kukaJuni, savalelisa uMnu. Stefan, osebenze njengoMfundisi wethu weMaths kanye ne-Natural Sciences yethu kule minyaka emihlanu edlule. Sikuthokozela kakhulu konke afake isandla esikoleni sethu - ekilasini, enkundleni yokudlala, nasemisebenzini nasezenzeni nemicimbi ehlukahlukene. Ngiyabonga, Mnu. Stefan, ngokuxhaswa kwakho, ukuqonda nokuzinikela kokubili izingane kanye nozakwenu. Sifisela wena zonke izibusiso njengoba ungena esahlukweni esilandelayo sempilo yakho. Sengathi uNkulunkulu angaba nawe!

Ngaphambi kokuhamba, uMnu. Stefan waqinisekisa ukuthi igumbi lethu elisha lekhompyutha lalivukile futhi liyagijima. Ukuqhubekela phambili, uMnu Muzi uzobe ethatha inselelo ethokozisayo yokuhola lesi sikhala, futhi simfisela yonke impumelelo kule ndima ebalulekile.

Sijabule futhi ukuthi uDkt Nico van der Walt's umndeni kaNewcastle uzobe esekela uthisha omusha wabafundi esikoleni sethu. Silangazelela ukwamukela uMnu Teboho ngoMsombuluko olandelayo lapho sivulela iTThemu 3. Kwangathi lokhu kubambisana kungaba yisibusiso kubo bonke!

Kwenzekani ngethemu emibili?

Siqale igama elinekhonsathi enhle ye-Easter, lapho abafundi bethu abangama-1-3 basikhumbuza yonke incazelo yangempela ye-Ista ngokusebenza kwabo okusuka enhliziyweni.

Othisha bethu beBanga le-RRR kanye ne-RR baqhube ka nokuqeleshwa kwabo noNks. Ingegnelbrecht kusuka kuphprojekthi yeMasifundise. Simbonga ngempela ngaleli thuba elihle lokukhula nokufunda.

Inyosi Yesipelingi Yonyaka yayinawo wonke umuntu ekhumbuza ngamagama amasha ngentshiseko futhi ajabule. Siyakuhalalisela bonke abaphumelele - futhi wenze kahle kubo bonke ababambe iqhaza abathathe inselelo!

Sijabulele futhi usuku lwezemidlalo olujabulisayo, ukuncintisana ebholeni kanye ne-netball ezikoleni zethu ezine ezingomakhelwane. Amantombazane ethu ngokuziqhenya aletha ekhaya iTrecophy ye-Netball futhi, ngenkathi abafana bethu bedlala ngomoya omkhulu nangomdlandla - yize i-Trophy yebhola lezinyawo yaya esikoleni saseNklangazi.

Ekugcineni, leli gama liphelile ngezivivinyo zabafundi bethu beBanga lesi-6 no-7, limaka ingqophamlando engqondweni yabo yokufunda.

Siyajabula ukwamukela amavolontiya amathathu avela ejalimane leli gama elizayo futhi linethembu lokuthi banesikhathi esihle nathi. UChristine, Uthisha, uCharlotte, umeluleki osebenza emsebenzini, kanye noMarah, ophothule iziqu zakamuva, ngokuqinisekile uzowushiya umaki ohlala njalo kwi-PVP. Sibonga kakhulu ngokuzimisela kwabo ukuza futhi babelane isikhathi sabo, amakhono nezinhliyo zethu esikoleni

Should you wish to donate towards our school we appreciate all the help we can get. Our banking details are

Pongolo Valley Preschool; ABSA; Universal Bank Code: 632005; Current Account Number: 409 505 6872

Please email your proof of payment to pvpsschool2017@gmail.com to request your 18A tax exemption certificate



Above: Amagwinya in the making for the Sports Day.

Left: A new day at PVP School

German Translation / Deutsche Übersetzung

Ehe wir uns versehen, ist ein weiteres Schulviertel zu Ende gegangen, und wir haben bereits mehr als die Hälfte der Winterferien hinter uns. Es war ein aufregendes, arbeitsreiches und manchmal auch herausforderndes Viertel. Wir sind dankbar, dass Gott bei jedem Schritt mit uns war und unsere Schule und alle Beteiligten in seinen guten und gnädigen Händen gehalten hat.

Ende Juni haben wir uns von Herrn Stefan verabschiedet, der in den letzten fünf Jahren als Lehrer für Mathematik und Naturwissenschaften tätig war. Wir sind sehr dankbar für alles, was er zu unserer Schule beigetragen hat - im Klassenzimmer, auf dem Schulhof und bei verschiedenen Schulveranstaltungen und Events. Wir danken dir, Stefan, für deine Unterstützung, dein Verständnis und Engagement für die Kinder und Kollegen. Wir wünschen dir alles erdenklich Gute für den nächsten Abschnitt deines Lebens. Möge Gott mit dir sein!

Vor seinem Abschied sorgte Stefan dafür, dass unser neuer Computerraum betriebsbereit war. In Zukunft wird Herr Muzi die spannende Herausforderung annehmen, diesen Raum zu leiten, und wir wünschen ihm viel Erfolg in dieser wichtigen Rolle.

Wir freuen uns auch, dass die Familie von Dr. Nico van der Walt aus Newcastle einen neuen Lehramtsstudenten an unserer Schule unterstützen wird. Wir freuen uns darauf, Herrn Teboho am kommenden Montag zu begrüßen, wenn wir das 3 Viertel beginnen. Möge diese Partnerschaft ein Segen für alle sein!

Was geschah im zweiten Schulviertel?

- Wir begannen das Schulviertel mit einem wunderschönen Osterkonzert, bei dem unsere Schüler der Klassen 1-3 uns allen die wahre Bedeutung von Ostern durch ihre herzliche Darbietung in Erinnerung riefen.
- Unsere RRR- und RR-Lehrer setzten ihre Ausbildung bei Frau Inge Engelbrecht vom Masifunde-Projekt fort. Wir sind ihr sehr dankbar für diese wunderbare Gelegenheit zum Wachsen und Lernen.
- Beim jährlichen Buchstabierwettbewerb lernten alle eifrig neue Wörter auswendig und feuerten sich gegenseitig an. Herzlichen Glückwunsch an alle Gewinner - und herzlichen Glückwunsch an alle Teilnehmer, die sich der Herausforderung gestellt haben!
- Wir hatten auch einen aufregenden Sporttag, an dem wir in Fußball und Netzbball gegen vier unserer Nachbarschulen antraten. Unsere Mädchen brachten wieder einmal stolz den Netzballpokal nach Hause, während unsere Jungen mit großem Eifer und Enthusiasmus spielten - auch wenn der Fußballpokal an die Nklangozi-Schule ging.
- Das Viertel endete mit den Prüfungen für unsere Schülerinnen und Schüler der Klassen 6 und 7, die einen wichtigen Meilenstein in ihrem Lernprozess darstellen.

Wir freuen uns, im kommenden Viertel drei Freiwillige aus Deutschland bei uns begrüßen zu dürfen und hoffen, dass sie eine wunderbare Zeit bei uns verbringen werden. Christine, eine Sonderpädagogin, Charlotte, eine Ergotherapeutin, und Marah, eine frischgebackene Schulabsolventin, werden zweifellos einen bleibenden Eindruck an der PVP hinterlassen. Wir sind sehr dankbar für ihre Bereitschaft, ihre Zeit, ihre Fähigkeiten und ihr Herz mit unserer Schule zu teilen.